
Protokół Nr XXXII/2016 

obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Kłodawie 

odbytej w dniu 22 grudnia 2016r 

Obrady XXXII sesji Rady Miejskiej w Kłodawie odbyły się w dniu 22 grudnia 2016r w sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Kłodawie. Trwały od godz. 9.00 do godz.11.15. 

Obrady sesji otworzył Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na stan ustawowy 15 radnych w obradach sesji 

uczestniczyło 13 radnych , co stanowi quorum przy którym Rada może podejmować uchwały. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Obrady sesji protokołowała Krystyna Rzetelska – podinspektor w Urzędzie Miasta i Gminy  

w Kłodawie. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w obradach sesji uczestniczy: Burmistrz Robert 

Olejniczak, Sekretarz gminy  Dorota Galus, Skarbnik gminy Grzegorz Dzięgielewski,  

dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy, sołtysi, przewodniczący Rad Osiedli Nr 1 i 2.  

Poinformował, że stały sekretarz  obrad sesji radny Wojciech Matczak  będzie prowadził 

obliczanie wyników głosowania jawnego, prowadził listę mówców, a także rejestrował 

zgłoszone wnioski. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński, Burmistrz Robert Olejniczak oraz Przewodnicząca 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych Jadwiga Tyksińska wręczyli nagrody dla 

uczestników Konkursu na Najaktywniejszą świetlice wiejską i Najpiękniejszy ogródek 

przydomowy. 

                                                                      P u n k t 2 

 

Ustalenie  porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad sesji radni otrzymali wraz  

z materiałami na sesję. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem -„Czy ktoś z państwa 

radnych ma pytania względnie uwagi do porządku obrad?” 

Wobec braku uwag do porządku obrad , Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

wniosek w sprawie jego przyjęcia. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad 13 radnych porządek obrad 

został przyjęty. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad XXXII sesji: 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2.Ustalenie porządku obrad sesji. 

3.Przyjęcie protokołu XXXI sesji. 

4.Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza. 

5.Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady. 



6.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zarządu 

Budynków 

 i Usług Komunalnych w Kłodawie. 

7.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa 

na lata 2017-2043: 

- odczytanie projektu uchwały 

- odczytanie opinii stałych komisji Rady 

-odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  

- dyskusja i głosowanie nad poprawkami do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kłodawa na lata 2017-2043 

8.Podjęcie uchwały w sprawie budżetu gminy Kłodawa na 2017r: 

- odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z autopoprawkami 

- odczytanie opinii stałych komisji Rady 

-odczytanie opinii Regionalnej  Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej 

- dyskusja i głosowanie nad poprawkami zgłoszonymi w czasie sesji budżetowej 

9.Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany  regulaminu udzielania pomocy materialnej  

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Kłodawa. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony drzewa uznanego za pomnik 

przyrody. 

11.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu na 2016rok. 

12. Zapoznanie radnych z treścią protokołu nr 19/2016r z dnia 17 listopada 2016r 

nt.”Kontrola wydatków związanych z budowa dróg w Bierzwiennej Krótkiej, Rycerzewie i 

Rgielewie. 

13.Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych 

14.Interpelacje i wnioski radnych. 

15.Wolne wnioski. 

16.Zamknięcie obrad sesji. 

                                                                              P u n k t 3                                                                                                                                                                             

Przyjęcie protokołu XXXI sesji 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński poinformował, iż protokół obrad  XXXI został 

wyłożony do wglądu państwa radnych, prosił radnych o zapoznanie się z jego treścią. 

Poinformował również, że jeżeli nie będzie zgłoszonych poprawek i uzupełnień do protokołu 

jego przyjęcie będzie poddane pod głosowanie pod koniec obrad sesji w punkcie 

„Interpelacje i wnioski radnych”. 

 

                                                                              P u n k t 4 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza 

 

 Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński poprosił  Dorotę Galus Sekretarza Gminy  



O przedstawienie sprawozdania z działalności międzysesyjnej. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

                                                                           P u n k t 5 

 

Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński przedstawił sprawozdanie z działalności 

międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kłodawie za okres  od 23 listopada 2016r 

do 20 grudnia 2016r.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

                                                                              P u n k t 6 

 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zarządu 

Budynków  i Usług Komunalnych w Kłodawie 

 

Przewodniczący Rady  poinformował ,iż projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji 

przedmiotowych dla Zarządu Budynków i Usług Komunalnych w Kłodawie radni wraz z 

zawiadomieniem o sesji. 

O przedstawienie projektu uchwały, poprosił Grzegorza Dzięgielewskiego Skarbnika gminy. 

Następnie Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem -”Czy ktoś z państwa radnych 

ma pytania względnie uwagi do przedłożonego projektu uchwały?” 

Wobec braku dyskusji nad projektem uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

wniosek w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad  13 radnych projekt 

uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXXII/185/2016r została przyjęta i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

                                                                              P u n k t 7 

 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa 

na lata 2017-2043: 

- odczytanie projektu uchwały 

- odczytanie opinii stałych komisji Rady 

-odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  

- dyskusja i głosowanie nad poprawkami do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kłodawa na lata 2017-2043 

 

Przewodniczący Rady  poinformował ,iż projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2017-2043 otrzymali wraz z zawiadomieniem  

o sesji. 



Radni otrzymali projekt wymienionej uchwały wraz z autopoprawkami. 

O przedstawienie projektu uchwały wraz  z autopoprawkami  Przewodniczący Rady poprosił  

Skarbnika gminy Grzegorza Dzięgielewskiego. 

O odczytanie opinii stałych komisji Rady poprosił przewodniczących komisji: 

- Jadwigę Tyksińską Komisji Oświaty ,Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych ,która stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu. 

- Karola Marczaka Komisji Mieszkaniowej, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

- Danutę Kościukiewicz Komisji Rewizyjnej, która stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

- Jacka Zielińskiego Komisji Działalności Gospodarczej, Komunalnej, Budżetu i Finansów, 

która stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady zwróci  się do Skarbnika gminy Grzegorza Dzięgielewskiego 

o odczytanie Uchwały Nr SO-0952/32/8/Ko/2016r Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 6 grudnia 2016r wyrażającą opinie o  przedłożonym przez 

Burmistrza Kłodawy projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-20143. 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem –„Czy ktoś z państwa 

radnych ma uwagi do przedstawionego projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2017-2043?” 

Radny Mariusz Michałkiewicz  zwrócił się o wyjaśnienie jaka będzie kwota dofinansowania 

do zaplanowanych dróg do budowy w roku 2018? 

Skarbnik wyjaśnił, iż kwota dofinansowania wynosić będzie 1 606 000zł. 

Wobec braku dyskusji nad projektem uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

wniosek w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad  13 radnych projekt 

uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXXII/186/2016r została przyjęta i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

                                                                              P u n k t 8 

 

Podjęcie uchwały w sprawie budżetu gminy Kłodawa na 2017r: 

- odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z autopoprawkami 

- odczytanie opinii stałych komisji Rady 

-odczytanie opinii Regionalnej  Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej 

- dyskusja i głosowanie nad poprawkami zgłoszonymi w czasie sesji budżetowej 

 

Przewodniczący Rady  poinformował ,iż projekt uchwały w sprawie budżetu gminy Kłodawa 

na 2017 r otrzymali radni  wraz z zawiadomieniem o sesji. 

Na spotkaniu przedsesyjnym odbyła się dyskusja nad zgłoszonymi poprawkami. Przyjęte 

poprawki zostały wprowadzone do projektu uchwały budżetowej. 

O przedstawienie  projektu uchwały wraz z autopoprawkami, Przewodniczący Rady poprosił 

Skarbnika gminy Grzegorza Dzięgielewskiego. 



O odczytanie opinii stałych komisji Rady , Przewodniczący Rady poprosił kolejno: 

- Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu Spraw Socjalnych radną Jadwigę 

Tyksińską, opinia komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

- Przewodniczącego Komisji Mieszkaniowej radnego Karola Marczaka, opinia  komisji stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu. 

- Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej radną Danutę Kościukiewicz, opinia stanowi załącznik nr 

15 do protokołu. 

- Przewodniczącego Komisji Działalności Gospodarczej, Komunalnej, Budżetu i Finansów 

opinia komisji stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

(Salę posiedzeń opuścił radny Karol Marczak – stan radnych 12) 

Następnie Skarbnik gminy Grzegorz Dzięgielewski przedstawił Uchwałę Nr SO-

0952/32/8/Ko/2016r Składu  Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej Poznaniu z dnia 

6 grudnia 2016r wyrażająca opinię o przedłożonym przez Burmistrza Kłodawy projekcie 

uchwały budżetowej Gminy Kłodawa na 2017r.Uchwała komisji stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu. 

Kolejno Skarbnik gminy przedstawił Nr SO-0951/12/D/8/Ko/2016r Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 8 grudnia 2016r wyrażająca opinię o 

możliwości sfinansowania deficytu budżetu Gminy Kłodawa przedstawionego w projekcie 

budżetu gminy Kłodawa na 2017r.Uchwała komisji stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Przewodniczący Rady  poinformował, iż wobec braku zgłoszenia na sesji poprawek do 

projektu budżetu nie odbędzie się dyskusja i głosowanie nad poprawkami zgłoszonymi w 

trakcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady  otworzył dyskusje nad projektem uchwały budżetowej. 

Radna Anna Michalak c. Franciszka przedstawiła swoje stanowisko dotyczące planowanego 

budżetu na rok 2017 wraz z uzasadnieniem głosowania  „przeciw” przyjęciu budżetu na 

2017r. 

Radna nadmieniła, iż po wnikliwym przeanalizowaniu budżetu na 2017r ( porównując 

wykonanie budżetu za 2015r oraz planowany na 2016r i wykonanie za I półrocze) 

nadmieniła, iż dochody w stosunku z rokiem ubiegłym są realne. W roku  ubiegłym, dochody 

budżetu były przeszacowane. Na posiedzeniu komisji Działalności Gospodarczej, Budżetu  

i Finansów w dniu 30 listopada br. wskazała ewidentne oszczędności  w poszczególnych 

działach i rozdziałach w kwocie 288 000zł bez uszczerbku na realizację budżetu. 

Radna stwierdziła, iż niepokojącym faktem jest , iż radni nie poodejmują żadnych działań , 

aby szukać oszczędności i  zgadzają się na zaciągnięcie kolejnego kredytu  w wysokości 

1 974 869 zł przy udziale środków z zewnątrz 250 000zł. Gdyby radni wzięli pod uwagę 

proponowane oszczędności , to kredyt mógłby być niższy o 300 000zł. 

Rozchody planowane były w 2016r na 355 817 zł a w 2017r planowane są na 702 880 zł. 

Radna zwróciła uwagę, że w budżecie na rok 2017 nie ma zaplanowanych środków na : 

-wykup działek pod cmentarz , 

- remont pomnika  na Placu wolności, 

- remont budynku Ratusza  



Radna nadmieniła, że Burmistrz bardzo wnikliwie i szczegółowo wyjaśnił na posiedzeniu 

przedsesyjnym zależność realizacji wniosków radnych, wskazał rozdziały zabezpieczonych 

środków. Podkreśliła również, że  wnioski złożone przez radnych nie są wymienione w części 

opisowej budżetu. 

Co roku ponawia wnioski w tej samej sprawie otrzymując odpowiedź z nadzieją na realizację. 

Radna stwierdziła, iż zdziwiona jest ,że komisje pozytywnie oceniają projekt budżetu i nie 

wnoszą żadnych uwag, radni nie podjęli żadnej próby żeby zmniejszyć wydatki, które 

zdaniem radnej są wyższe w stosunku do roku 2016. 

Następnie radna odniosła się do  analizy Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Kłodawa 

na 2017r z której wynika, że będą budowane 3 drogi wiejskie na które gmina pozyskała 

środki zewnętrzne. Budowa  trzeciej drogi będzie jako inwestycja  dwuletnia w latach 2017-

2018. Zdaniem radnej można wnioskować, że bez zaciągnięcia kredytu w 2018r trudno 

będzie budować inne drogi w mieście np. ul. Polna, Gruntowa, Zawodnia. 

Zobowiązania z tytułu spłat kredytu zaplanowane zostały do roku 2043. Do roku 2026 gmina 

będzie spłacać po ponad 400 000zł. 

Radna stwierdziła, iż w jej ocenie wizja  na przyszłość będzie wyglądać tak - dalej kolejne 

kredyty będą zaciągane, będą wzrastały stawki zobowiązania i będzie wydłużał się okres 

spłat. Nie będzie to ciekawa perspektywa dla młodszego pokolenia mieszkańców, bez 

wprowadzania oszczędności. Zgodnie z ustawą o finansach publicznych gmina powinna dążyć 

do zrównoważonego budżetu  i racjonalnie gospodarować środkami publicznymi. 

Radny Wojciech Matczak nadmienił, iż nie zgadza się ze stanowiskiem przedmówczyni. 

Radny nadmienił, iż dla niego ważna jest opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Poznaniu 

wydana w formie opinii o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Kłodawa , 

projekcie uchwały budżetowej oraz możliwości sfinansowania deficytu. 

Radny Mariusz Michałkiewicz nadmienił, iż na komisjach radni byli zgodni w sprawie budżetu 

na rok 2017. Nie do końca była dyskusja nad budżetem .Należy zwrócić uwagę, że co roku 

gmina  zaciąga kredyt. Każdy radny  podejmuje decyzje osobiście. 

Radny nadmienił, iż nie będzie głosował „przeciw” budżetowi. Zgodnie z wyjaśnieniami  

p. Skarbnika gmina nie osiągnęła już pułapu do jakiego może zaciągać kredyt. 

Burmistrz Robert Olejniczak  nadmienił, iż dość  dużo czasu poświęcone było na prowadzenie 

dyskusji nad budżetem. Dobrze, że państwo radni obserwują  działania inwestycyjne. 

Burmistrz podkreślił, iż był ,jest i będzie zwolennikiem pozyskiwania środków z zewnątrz. 

Następnie ustosunkował się do poruszonych zagadnień w dyskusji. 

W temacie dotyczącym cmentarza nadmienił, iż nasz samorząd  jako pierwszy zajął się 

cmentarzem. 

Odnośnie ratusza nadmienił, iż wśród radnych były głosy ”za” i „przeciw”. 

 Gmina nie jest właścicielem budynku, decyzja komunalizacyjna  leży w gestii wojewody . 

W sprawie rewitalizacji Burmistrz poinformował, iż centrum rewitalizacji to rynek –Plac 

Wolności oraz ciąg starych bloków na osiedlu. Wiele prowadzonych było rozmów na ten 

temat , ale nic się nie działo do dziś. 

Z przeprowadzonych ankiet wynika, iż mieszkańcy domagają się  zmiany na rynku. 



Burmistrz podkreślił, iż realizuje taką politykę jakie podejmują radni decyzje. 

Następnie zwrócił się do radnych o uchwalenie budżetu w  przedłożonej wersji. 

Wobec braku dalszej dyskusji nad projektem uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wniosek w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu jawnym 11 głosami ”za” i 1 głosem ”przeciw” przy obecności na sali obrad  12 

radnych projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXXIII/187/2016r została przyjęta i stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

                                                                              P u n k t 9 

 

Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany  regulaminu udzielania pomocy materialnej  

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Kłodawa 

 

Przewodniczący Rady  poinformował ,iż projekt uchwały w sprawie zmiany  regulaminu 

udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na 

terenie Gminy Kłodawa otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji. 

O przedstawienie projektu uchwały , Przewodniczący Rady poprosił Sekretarza Gminy Dorotę 

Galus. 

Następnie Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem -”Czy ktoś z państwa radnych 

ma pytania względnie uwagi do przedłożonego projektu uchwały?” 

Wobec braku dalszej dyskusji nad projektem uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wniosek w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu jawnym  jednogłośnie przy obecności na sali obrad  12 radnych 

projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXXII/188/2016r została przyjęta i stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

                                                                             P u n k t 10 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony drzewa uznanego za pomnik 

przyrody 

 

Przewodniczący Rady  poinformował ,iż projekt uchwały w sprawie  zniesienia formy ochrony 

drzewa uznanego za pomnik przyrody otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji. 

O przedstawienie projektu uchwały , Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza Roberta 

Olejniczaka. 

Następnie Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem -”Czy ktoś z państwa radnych 

ma pytania względnie uwagi do przedłożonego projektu uchwały?” 

Wobec braku dalszej dyskusji nad projektem uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wniosek w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad  12 radnych 

projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXXII/189/2016r została przyjęta i stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 



 

                                                                             P u n k t 11 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu na 2016rok 

 

Przewodniczący Rady  poinformował ,iż projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie budżetu na 2016rok otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji. 

O przedstawienie projektu uchwały , Przewodniczący Rady poprosił Skarbnika Grzegorza 

Dzięgielewskiego. 

Następnie Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem -”Czy ktoś z państwa radnych 

ma pytania względnie uwagi do przedłożonego projektu uchwały?” 

Wobec braku dalszej dyskusji nad projektem uchwały, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wniosek w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad  12 radnych 

projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXXII/189/2016r została przyjęta i stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

                                                                             P u n k t 12 

 

 Zapoznanie radnych z treścią protokołu nr 19/2016r z dnia 17 listopada 2016r nt.”Kontrola 

wydatków związanych z budowa dróg w Bierzwiennej Krótkiej, Rycerzewie i Rgielewie 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński zwrócił się  o przedstawienie protokołu nr19/2016r   

z dnia 17  listopada 2016r nt.”Kontrola wydatków związanych z budowa dróg w Bierzwiennej 

Krótkiej, Rycerzewie i Rgielewie przewodniczącą komisji Danutę Kościukiewicz. 

Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 21 do protokołu z sesji. 

                                                                   

                                                                             P u n k t 13 

 

Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych 

 

Przewodniczący Rady  poinformował, że na XXXI sesji odbytej w dniu 25 listopada 2016r 

radny Antoni Rzetelski zgłosił wnioski: 

- w sprawie oczyszczenia jezdni drogi ul. Łęczycka z zanieczyszczonej przez sprzęt rolniczy, 

- w sprawie w założenia 2 barierek przy ul. Łęczyckiej przy zjeździe w kierunku szkoły w 

Wólce Czepowej. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Burmistrz przesłał wnioski do realizacji do 

Powiatowego Zarządu Dróg w Kole w celu realizacji. 

 

                                                                             P u n k t 14 

 



Interpelacje i wnioski radnych 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Siwiński przeprowadził głosowanie nad przyjęciem protokołu 

obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w Kłodawie. 

Przewodniczący Rady zapytał - „Czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu XXXI sesji Rady 

Miejskiej w Kłodawie? 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady poddał protokół pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie przy obecności na sali obrad 12 radnych protokół został 

przyjęty. 

                                                                             P u n k t 15 

Wolne wnioski 

 

Radna Powiatu Kolskiego Ewa Ochędalska złożyła wszystkim obecnym na sali życzenia z 

okazji Świąt Bożego Narodzenia. 

Przewodniczący Rady odczytał przesłane życzenia świąteczne od nieobecnego radnego 

Antoniego Rzetelskiego. 

Burmistrz Kłodawy Robert Olejniczak złożył wszystkim obecnym na sali życzenia świąteczne.  

 

                                                                             P u n k t 16 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Przewodniczący Rady stwierdził wyczerpanie porządku obrad i zamknął obrady XXXII sesji 

Rady Miejskiej w Kłodawie wypowiadając słowa: 

                            „Zamykam obrady XXXII sesji Rady Miejskiej w Kłodawie” 

     Protokołowała                                                                                   Przewodniczący Rady 

(-) Krystyna Rzetelska                                                                          (-)   Grzegorz Siwiński 
 

 

 

 

                                                                                                                                                                                                       


